
LSU 22.11.2024

INFORMASJON FRÅ VOLDA SJUKEHUS

Klinikk Volda: Øyvind Eiksund Nytun, klinikksjef / Siv Jensen, kvalitetsrådgjevar

Klinikk psykisk helsevern: Solrun Brenk Rønning, seksjonsleiar / Kari Standal, seksjonsleiar

Klinikk kreftbehandling og palliasjon: Janne-Marie Warhuus Håskjold

Samhandlingsavdelinga, læring og meistringssenteret: Marita Øye



Intern

INFORMASJON FRÅ VOLDA SJUKEHUS
klinikk VoldaSTATUS:

• Aktivitet
• Ventelister og fristbrot
• Rekruttere og behalde
• Økonomisk krevande

situasjon



Intern

INFORMASJON FRÅ VOLDA SJUKEHUS
klinikk kreftbehandling og palliasjon

• 2 legar i pall.team (70% + 30%) og 6 sjukepleiarar (3 x 80%, 50%, 70%, 100%)

• Onkolog frå Ålesund, 1-2 dagar i veka

• Ny organisering ved kreftpol. – lunge og gyn

• Pusterommet og Vardesenteret

• Status kreftkoordinatorstillingar



Intern

INFORMASJON FRÅ VOLDA SJUKEHUS
klinikk psykisk helsevern, DPS Volda

Sengeposten

-Stor pågang etter dei opna frå sommarstenging, men no er det betre kapasitet

Poliklinikken

-Normal drift og lite fråvær

-Nokre tilsette på veg ut, men andre klare for å ta over

-Relativt lange ventelister (over 40 dagar i snitt), men ikkje fristbrot

-Med stabil drift framover er det forventa at ventelistene vil gå ned

Ambulant seksjon

-Har hatt nokre tilsette som har gått av med pensjon i haust og vi venter på at nye tilsette skal starte

-Har fått tilsett psykolog Albertine Dahl og LIS-lege Elisabeth Parr som er fordelt mellom ambulant allmennteam (AAT) og ACT

-Fortsatt vikarlege i akutt heimebehandlingsteam medan Tov Are Lia er fast overlege i ambulant allmennteam og ACT

-ACT har lange forløp, men har avslutta nokre i haust, som gjer at dei no har kapasitet til nye saker

-Akutt heimebehandlingsteam tar saker akutt som før

-Ambulant allmennteam har sjeldan venteliste og ingen fristbrot

Innsparingskrav på 6 mill. i Avdeling for DPS Sunnmøre – foreløpig ingen beskjed om kutt i Volda



Intern

INFORMASJON FRÅ VOLDA SJUKEHUS
klinikk psykisk helsevern, barn og unge

-Overordna målsetting å oppnå økonomisk balanse. Verkemiddel: unngå fristbrot (ingen saker til private aktørar)

Ingen fristbrot pr dd.  Sist sak vart meldt til Helfo i januar 24. Utfordrande at vi framleis betaler for pasientar som får 
tilbod via Speare

-Har ikkje ledige stillingar pr dd, men vi er sårbare for raske endringar. Framleis rekrutteringsutfordringar særleg mtp
legar/psykologar)

-Positiv utvikling: ventetid avvikla 60, ventetid ventande 39. 

-Sjukefråvær på veg opp att (ikkje arbeidsplassrelatert)

-Med stabil drift framover er det venta at ventelistene vil gå ned og at vi klarer å oppretthalde målsettinga om ingen 
fristbrot

-Aktivt fokus på utforming av heilskaplege helsetenester, utforing av felles forståing for "kven gjer kva" i høve samarbeid 
mellom kommunale instansar og spesialisthelsetenesta; Barne og unges helseteneste i M&R, dialogbasert inntak, fin 
felles fagdag arrangert mellom Sjustjerna, Høgskulen i Volda og BUP 1. nov (tema ADHD) 

-Bygg, plan Hamna 20 (2.etg frå 1/1-26, 3.etg frå 1/3-26)



Intern

INFORMASJON FRÅ VOLDA SJUKEHUS
Læring- og meistringssenteret

2024

• Oppretta nettverk innan læring og meistring i kurs og gruppetilbud på tvers av 
helseføretaket og kommunane i Møre og Romsdal

- helsefremming og førebygging, kurs og gruppetilbud
- frisklivsrettleiar, pårørandekoordinator, psykisk helse, helsestasjon e.l.
- 2 gr i året, lære om og av kvarandre
- kontaktinformasjon

• Lenker til kurs på websider til HMR, samle oversikt over kurstilbud i kommunane

Forside - Helse Møre og Romsdal

https://www.helse-mr.no/


OMSTILLINGSARBEID
LSU 22.11.2024

HMR, KLINIKK VOLDA
Øyvind Eiksund Nytun, klinikksjef, HMR, klinikk Volda



Intern

OMSTILLINGSARBEID 2024-2025
klinikk Volda

BAKGRUNN:
• Demografiske utfordringar
• Økonomiske utfordringar

FØREMÅL
Gjennomgang av dagens organisasjon for å identifisere og implementere 
driftsforbetrande tiltak som:

• Betrar intern og ekstern samhandling
• Betrar ressursutnytting
• Gjer organisasjonen robust
• Fremmar gode og likeverdige helsetenester til befolkninga
• Gir økonomisk effekt 



Intern

OMSTILLINGSPROSESS 2024-2025
klinikk Volda

A. PASIENTFLYT INN TIL SJUKEHUSET
B. LOGISTIKK I SJUKEHUSET
C. OPERASJONSLOGISTIKK
D. LANGTIDSPLANLEGGING



Intern

PROSJEKTARBEID 2024-2025
klinikk Volda

VENTETIDSLØFTET
• Midlar for nedtak av ventelister for ortopedi 
• Midlar for nedtak av ventelister for urologi
• Midlar til prosjektleiing for arbeid med logistikk og kapasitet for alle fagområda

ALLE SØKNADAR INNVILGA 



Intern

PROSJEKTARBEID 2024-2025
klinikk Volda

ORTOPEDI
• Ventetid på ortopedisk poliklinikk auka
• Forventa auke i nytilviste ortopediske pasientar

• Tiltak:
• Aksjonspoliklinikk
• Oppgåvegliding



Intern

PROSJEKTARBEID 2024-2025
klinikk Volda

UROLOGI
• Ventetid på urologisk poliklinikk auka
• Tal på tilvisingar stigande

• Tiltak:
• Auke produktivitet gjennom innkjøp av

• tørkeskap
• cystoskop



Intern

PROSJEKTARBEID 2024-2025
klinikk Volda

LOGISTIKK OG KAPASITET ALLE FAGOMRÅDER

• Tiltak:
• Prosjektstilling 50% i 12 mnd
• Arbeid med:

• Ventelisteopprydding
• Etablering av flytskjema for handtering innanfor kvart fagområde
• Oppgåvegliding
• Vurdere alternativ pasientkontakt
• Vurdere potensiale i behovsprøvde tenester
• Dialog med praksiskonsulent, fastlegar og kommune 



VirtSIM VOLDA 
LSU 22.11.2024

PRESENTASJON AV TILBODET
Bodil Brænne Helle , intensivsjukepleiar, HMR, klinikk Volda

Nina Hovdenakk, intensivsjukepleiar, HMR, klinikk Volda

Ole Martin Klepsvik , anestesisjukepleiar, HMR, klinikk Volda



MØTE OM SAMHANDLINGSAVVIK
LSU 22.11.2024

ERFARINGAR FRÅ VOLDA OG ULSTEIN
Siv Jensen, kvalitetsrådgjevar HMR, klinikk Volda

Svein Berg Rusten, kommunalsjef Volda kommune

Kristin Vik, kommunalsjef Ulstein kommune



Intern

MØTE OM SAMHANDLINGSAVVIK
Erfaringar frå Volda og Ulstein

GJENNOMGANG AV RUTINAR FOR MELDINGSFLYT

• Kva skjer med meldinga i HF etter at standard følgebrev er sendt ut.

• Endring! Relatert til HP: svarer på alle meldingar med utfyllande opplysningar 
etter handsaming

AGENDA

• Oversikt samhandlingsavvik

• Forbetringsarbeid



Intern

MØTE OM SAMHANDLINGSAVVIK
Erfaringar frå Volda og Ulstein



Intern

MØTE OM SAMHANDLINGSAVVIK
Erfaringar frå Volda og Ulstein

FORBETRINGSARBEID

• Elektronisk kommunikasjon: Epikriser og dialogmeldingar

• Fakturagrunnlag: nye kontrollrutinar

• Vurdering av behov for helsehjelp



Intern

MØTE OM SAMHANDLINGSAVVIK
Erfaringar frå Volda og Ulstein

VEGEN VIDARE, TILBAKEMELDINGAR FRÅ VOLDA KOMMUNE

Ta med følgjande i intern opplæring:

• Legemiddel tilgjengeleg ved utskriving

• Kontroll av medisinopplysningar som går ut

• Oversikt over ulike tenester i dei ulike kommunane

• Kriteriar for bruk av øyeblikkeleg hjelp plassar

• Oppdaterte helseopplysningar før utskriving



Intern

MØTE OM SAMHANDLINGSAVVIK
Erfaringar frå Volda og Ulstein

VEGEN VIDARE, TILBAKEMELDINGAR FRÅ ULSTEIN KOMMUNE

Ta med følgjande til intern opplæring:

• Vurderingar av pasienten sin funksjon og behov, ikkje vurder omsorgsnivå

• Helseopplysningar er korte og lite informative 

• Spl. ut notat kjem seint

• Oppdatert utskrivingsklar dato i helseopplysningar

• Fortsatt uoversiktlege medisinlister, vanskeleg å sjå kva som er ny medisin


